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Want het moet maar eens gezegd worden!

In nummer 2017 - 03: 

- Wie betaalt uw inschrijfgeld?
 - Kom voor uw eigen hobby op 
 voor het te laat is! 
 - ALV: TOON DAADKRACHT!!
- Wat zouden we moeten doen zodat onze hobby 
 er over 20 jaar nog is? 

- Hoe groener... hoe beter!

voor u én voor uw leden

Alle Nieuwsbulletin’s met in-
gezonden brieven en de dis-

!
cussies tussen leden op Facebook kunt u onder de 
knop ‘bulletins’ terugvinden op onze website: 
www.fokkersplatform.nl

Voor u samengesteld door kritische ‘Knipselaars’ 

      met hart voor onze liefhebberij!



Wie betaalt uw inschrijfgeld?
U bent fokker. En u zendt dieren op een tentoonstelling 
in. U hoopt een F96 te halen, of zelfs met een van uw 
dieren de beste in een ras of zelfs de show te worden. 

INGEZONDEN:

Alleen die kosten hé? Je schrijft 6 diertjes in, en dan 
ben je met de catalogus mee al zo’n € 35,- kwijt...
Uw dieren worden meegenomen door een collega die 
toch al rijdt. Op zaterdag gaat u vol verwachting naar 
de show. Dat valt niet tegen. Bij een dier heeft de keur-
meester er een zootje van gemaakt, maar de rest klopt 
wel aardig. U heeft zelfs nog een KLN-prijs van € 4,- 
gewonnen. Met wat vrienden aan de bar praat u nog wat 
na. Als u heeft uitgekooid rijdt u vlug naar huis. 
Kosten voor de show: € 35,-. Kosten voor uzelf voor 
benzine en wat pilsjes € 20,-. Wel duur allemaal hoor!
Duur?
Laten we eens kijken wat er allemaal moet gebeuren 
voordat u uw dieren kunt inkooien en wat dat allemaal 
kost...
Eerst moet het tentoonstellingsbestuur kijken of er een 
zaal beschikbaar is, en of de prijs daarvan uit kan. 
Vergunningen worden aangevraagd en keurmeesters 
moeten worden aangeschreven. Speciaalclubs worden 
gevraagd of ze hun clubshow willen onderbrengen. 
Veel hiervan wordt al een jaar van tevoren of zelf nog 
eerder gedaan. Maar het moet wél worden gedaan! 

Het vraagprogramma wordt gemaakt en verstuurd naar 
de inzenders van de vorige edities van de show. Adver-
tenties worden geplaatst. Een groep andere vrijwilligers 
bouwt de kooien op, vult die met strooisel etc. De ca-
tering voor de keurmeesters en de vrijwilligers wordt 
geregeld.

Het opbouwen...
U kunt uw dieren inkooien, waarna die de dag erna 
worden gekeurd. 

NIEUWSBULLETIN   
voor alle Kleindierliefhebbers in Nederland.
Een groeiende groep kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door falend bestuur of wanbestuur ten onder 
gaat. Kleindierplaza op Facebook wordt sinds 2014 niet meer onderhouden en op de KLN-site worden berichten die het be-
stuur niet bevallen verwijderd. Bij gebrek aan een open discussieplatform is daarom opgericht. 
Velen weten dat het fout gaat, en laten het gebeuren! Kritiek moet daarom bespreekbaar worden! 
NIEUWSBULLETIN is een bundeling van UW berichten die u als fokkers en liefhebbers in openbare discussies op Facebookpa-
gina’s plaatste en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van KLN en andere kleindierliefhebbers van belang 
kunnen zijn. De opgenomen berichten zijn anoniem. Het gaat om de boodschap en niet om de boodschappers! Opgenomen 
berichten worden wel geredigeerd, maar niet van commentaar voorzien. NIEUWSBULLETIN verschijnt op onregelmatige tijd-
stippen en wordt naar de secretaris (om naar hun leden door te sturen!) van elke vereniging en speciaalclub gemaild 
(behalve naar de enkele secretarissen die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).

Contact: Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl
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Maar als het zo doorgaat is dat over een paar jaar nog 
veel erger...

Altijd dat wachten 
na het uitkooien...

Wat kost dat “niet zeuren” in werkelijkheid?
Laten we eens uitgaan van een show met 1.000 dieren 
en een ruwe schatting maken van de inkomsten en uit-
gaven. Uiteraard zijn die voor elke show anders.
Uitgaven:.
Zaalhuur 3 dagen    € 2.250+ 
15 keurmeesters    € 1.750
catering     € 200
prijzengeld 50% inschrijfgeld   € 2.250
drukken vraagprogramma + catalogus € 750
porti en diversen (strooisel, veterinair etc) € 1.250
Totaal aan uitgaven    € 8.450
(kosten per dier € 8,45)
Inkomsten:
1.000 inzendingen    € 4.500
opbrengst catalogi/administratie  € 1.750
entreegelden     € 350
Totaal aan inkomsten    € 6.600
Tekort      € 1.850
(tekort € 1,85/dier)
Werkelijke kosten per dier € 10,30. 
Sponsors     € ....?...

Heeft u ook de “snackbar-mentaliteit”?

De administratie wordt door andere vrijwilligers ge-
voerd en de catalogus wordt gemaakt. De dagen van de 
show worden al uw dieren verzorgd.

(Was u trouwens ook één van die vrijwilligers???)
En vooral dat wachten na het uitkooien hé? 
Als er weer eens een dier vermist is... Wat irritant hé? 

Vooral bij kleinere shows hakt de zaalhuur erin als er 
niet wordt gesponsord!
Een werkelijke kostenpost per dier van € 12,50 of meer 
is eerder regel dan uitzondering!
Vindt u het meedoen aan een tentoonstelling zo 
duur?
Bedenkt u dan dat al die vrijwilligers het grootste deel 
van uw inschrijfgeld in werkelijkheid betalen! Dat die 
tentoonstelling alleen mogelijk is door de inzet van al 
die vrijwilligers, die voor u met passie hun vrije tijd 
opofferen bij de opbouw, tijdens de tentoonstelling en 
bij het afbreken en opruimen!
Zat u toen al weer in de auto op weg naar huis?

In deze ‘moderne’ tijd is collegialiteit soms ver te zoe-
ken. Het is meer van “niet zeuren, ik betaal voor wat ik 
wil hebben”, ofwel de “snackbar-mentaliteit”.

en het afbreken...



Wat zouden we moeten doen zodat onze hobby 
er over 20 jaar nog is? 
Een poll:
Hobbyisten en TT liefhebbers bij elkaar brengen op een 
jongdierendag of TT?    34%
Meer eendaagse keuringen?   28%
Samenwerken met een tuinbeurs of een landbouwbeurs 
of iets anders?    20%
Een degelijke website en facebook?  12%
De DigiShow meer uitbreiden?  6%
------------------------------------------------------

Je kunt je bijvoorbeeld richten op diergerelateerde op-
leidingen. Als ik naar onze school kijk wordt er heel 
weinig gedaan op het gebied van kleindieren. 
Alleen degenen die er wel verder mee willen doen er 
iets mee. Want waarom zou je juist de jeugd die met 
dieren wil werken niet juist deze richting op laten gaan 
op het gebied van dieren houden. Aangezien dit ook 

zeer leerzame processen zijn.
Bij mij in de buurt is een landbouwschool waar ze toch 
aardig wat diertjes erop nahouden. Misschien moet ik 
daar toch maar eens gaan praten of we iets met Raskip-
pen kunnen doen.
Bij ons zijn een drietal studenten en ik bezig met de ca-
via- en kippenrassen bij ons. Enkel Nederlandse rassen 
momenteel....
En wij maar denken jeugd onder de 12 is de toekomst, 
maar het zijn degenen die interesse hebben in dieren. 
Die moeten we bereiken. Binnenkort heb ik op school 
open dagen die ik moet organiseren. Eventueel is er 
wel een mogelijkheid dan als dit interessant is voor de 
hobby tenminste.
Gooi het in de groep en wie weet zijn er fokkers / ver-
eniging die hieraan mee willen werken.
Op onze tentoonstelling komen al leerlingen helpen met 
aandragen en schrijven op de keurdag en ook met het 
voeren en water geven van de dieren. Maar het is meer 
iets wat ze extra komen doen, in de lessen word er van-
uit de school te weinig aan gedaan. 
Mooie uitdaging om hier verandering in te brengen.
Ja, al volg ik die opleiding inmiddels niet meer, ik zit 
nog wel op die school, en zou er best nog wel eens 
een praatje willen houden met mijn dieren. Na mijn 
opleiding kan ik me wat meer bezig houden met de 
kleindierliefhebberij/-houderij en promotie daarvan.  
Als ik iets doe, moet het goed gedaan worden en anders 
begin ik er liever niet aan. Ik wil dan wel een totaalver-
haal vertellen. Dus dan moet ik foto’s hebben van mijn 
dieren, hun verblijven (die dan eerst af moeten zijn) en 
alles eromheen.
Toegankelijker zijn. Er loopt niemand bij de hokken om 
uitleg te geven. 

ALV: TOON DAADKRACHT!!! 
(Te)velen houden hun mond, kijken weg... 
In Nieuwsbulletin leest u de mening van de leden en 
informatie over door het bestuur verheimelijkte zaken... 
bij menigeen een rood hoofdje veroorzakend..

Kom voor uw eigen hobby op voor het te laat is! 

!
Dien (u of uw vereniging) een (of alle) van de volgende 
voorstellen in bij KLN voor de komende ALV:

1. De (naam lid of vereniging) dient hier-
bij, gelet op het financiële beleid, een mo-
tie van wantrouwen in tegen het (HB of 
DB, keuze) en verzoekt haar af te treden.
2. De (naam lid of vereniging) stelt voor 
een interim bestuur te benoemen om op 
korte terlijn de lopende zaken te behartigen.
3. De (naam lid of vereniging) stelt voor een onafhan-
kelijk onderzoek in te laten stellen naar het handelen 
van het (HB of DB, keuze) inzake NKP B.V. sinds 2011.
4. De (naam lid of vereniging) stelt voor een onafhan-
kelijk onderzoek in te laten stellen naar het handelen 
van de directie van NKP B.V. sinds 2011.

Het is tijd voor een drastische verandering!
Tijd voor samenwerking! 
Tijd voor directe democratie! 
Tijd voor  visie!
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Met alle respect, maar ik denk dat we het niet meer bij 
de jeugd moeten zoeken!!! Daar steken we al jaren lang 
een heleboel energie in en heeft het geholpen..... 

Degenen die jeugdlid zijn en dit blijven hebben vaak in 
de directe familie hulp door bijvoorbeeld een vader die 
ook fokt. ... wel is het belangrijk om de jongste jeugd 
kennis te laten maken met onze hobby.
Ik weet niet of de jongste jeugd de sleutel is, die vinden 
het leuk om konijnen te aaien enzo. Maar als fokker heb 
je ze dan nog niet, daar moeten ze wat ouder voor zijn, 
begeleiding van ouders die het zelf ook leuk vinden heb 
je dan ook nodig.
De jongste jeugd kan de sleutel zijn om de ouders te 
bereiken, op onze show krijgen de kinderen van de ba-
sisschool een rondleiding en uitleg .... ze vertellen hier 
enthousiast over thuis en komen met hun ouders terug.
Denk dat we het meer moeten zoeken in de mensen die 
een gezin stichten met een huisje erbij en een beetje 
grond, zij vinden het vaak leuk om wat kippen te nemen 
of andere dieren. Misschien willen ze ook konijnen of 
kleine knagers houden of sier- en watervogels of Sier-
duiven. In ieder geval ze hebben er plek voor.
Bij ons komen ook scholen langs op de show! Helaas 
nog weinig nieuwe leden getrokken. Mijn mening is dat 
jonge enthousiaste fokkers niet goed op weg worden 
geholpen en daardoor snel de handdoek in de ring gooi-
en! Als topfokkers nieuwe fokkers aan goed kweekma-
teriaal zouden helpen en ze daarin sturen dan zullen er 
ook meer blijven.
Er zijn rassen die te boek staan met Nederland als land 
van herkomst (Zijdehoenkriel b.v. Wel Nederlands ras 
maar niet zo beschouwd). Nu beginnen al die oudere 
fokkers te glimmen bij de aloude rassen, maar ook deze 
zijn in het verleden gekruist met andere. Probleem is 
vaak ook de ruimte die velen ontbreekt. Het is niet voor 
niets dat de Serama en zijdehoen(kriel) geliefd zijn bij 
liefhebbers omdat dit vrij simpel te doen met rijtjeshuis/
gemiddeld tuintje. Maken weinig lawaai etc. Helaas zie 
je dan ook het ras achteruit hollen door vraag/aanbod 
van liefhebbers onderling zonder enige kennis van deze 
dieren. Voor twee knaken een vullisbak kopen en dan 
niet snappen waarom deze b.v afwijkend gedrag ver-
toont. En dat is erg jammer, daar wordt ook weinig aan-
dacht aan geschonken in/door de fokkerswereld. Info 
over ras/eigenschappen ontbreekt vaak bij verkoop aan 
liefhebbers, waardoor velen weer afhaken.Ik verkoop 
zat dieren aan liefhebbers maar wel als deze voldoen 
aan raseisen, vertel de minpunten, vier weken garan-
tie, geen kuikenverkoop, altijd bereikbaar info/hulp, is 
de hen per ongeluk haan, terug, voldoen de dieren niet 
aan raseigenschappen (bv Lawaai), terug, dieren zijn 
altijd geringd. Dit zie ik bij heel weinig fokkers terug. 
Waardoor liefhebbers op info liefhebbers afgaan. Vaak 
gedomineerd door bepaalde groepen met een belang, 
waardoor ze heer en meester kunnen spelen zonder 
weerwoord. Het verschil met geringde dieren van fok-
kers met ongeringde van liefhebbers moet je als fokker 

Zou misschien best mijn dieren willen showen maar 
geen idee hoe wat waar. Dus zorg dat mensen uitleg 
krijgen en maak ze enthousiast.
Op de Noordshow is dit elk jaar het geval. Daar staan 
de stands van alle Speciaalclubs en mocht er van een 
ras geen speciaalclub zijn kun je het vragen bij de KLN 
stand die daar ook altijd aanwezig is. Voor de andere 
shows heb je een punt daar zou je het aan het secreta-
riaat kunnen vragen. Advies zou kunnen zijn dat er PR 
mannen of vrouwen aanwezig zijn in een opvallende 
kledij waar je vragen zou kunnen stellen. Als je wilt 
spelen met je dieren op een TT zou ik je aanbevelen om 
lid te worden van een lokale vereniging.
Ik denk gewoon de inzendprijs per dier naar beneden 
brengen. Als beginnend fokker stuur ik alleen maar in 
bij de plaatselijke vereniging omdat het bij de andere 
shows behoorlijk in de papieren loopt en je toch weet 
dat je geen hoog niveau dieren hebt.
Kom je ook wel eens in contact met andere fokkers, of 
fokkers van de speciaalclub? Die kunnen je ook op weg 
helpen, door er veel mee in contact te zijn, bijvoorbeeld 
hokbezoeken te brengen, hulp te vragen met selecteren 
enzovoorts kan je op die manier je dieren verbeteren. 
Kijk ook naar succesvolle fokkers, die zijn niet voor 
niets succesvol, ook al hebben zij niet jouw ras, wellicht 
kunnen ze je wel bepaalde adviezen geven.
Dan nog blijf ik erbij dat de prijs een drempel is om 
dieren in te sturen naar een show. En ja een show orga-
niseren kost een hoop geld. Alleen dit weerhoudt begin-
nende fokkers wel om in te sturen. Ikzelf ga wel vaak 
kijken bij shows.
Dan kan je ervoor kiezen om minder dieren in te sturen. 
Of ook weer advies van collegafokkers om te kijken 
wat je beste dieren zijn en dan enkel die insturen. Toen 
ik in 2013 voor het eerst inzond had ik geloof ik 20-30 
dieren bij onze vereniging in de kooien gebracht.
Waarom word bij de kippen niet net zo gekeurd als bij 
de konijnen, zodat we ook kunnen zien hoe men aan het 
aantal punten komt?



toch kunnen laten zien? (Er zijn natuurlijk uitzonderin-
gen). Zoals voor de beginnende fokker al werd gesteld, 
het niet goed op weg helpen is ook een oorzaak dat men 
stopt. Maar dat begint bij welk ras, geschikte lokatie, 
info/verwachting, karakter en raseigenschappen.
Kijk goede dieren zou iedereen op TT moeten verko-
pen. Driekwart wat er verkocht wordt op TT is leuk 
voor een eitje maar niet voor de fok. Niet bang zijn voor 
concurrentie, hoe meer goede concurrentie des te beter 
voor het stand van het ras.
Daar sla je de spijker op z'n kop.....
Is het misschien een idee om bijv. de rasstandaarden zo 
te beschrijven dat er staat hoe je het bijv. kan verbete-
ren, waar je op moet letten? Maar dan iets makkelijker 
omschreven. want als beginnende fokker begrijp ik best 
dat je niet snapt waar je moet beginnen. 
Dat ligt bij de speciaalclubs van het desbetreffende ras. 
Deze moeten aangeven wat men bedoelt. De Standaard 
beschrijving wil men zo veel mogelijk uniform houden.
Maar als je de standaard rasbeschrijving hebt en daarbij 
tekst en uitleg wat er wordt bedoeld, hoe je het kan be-
reiken (bij de bekendste gevallen), etc. Ik denk vooral 
dat dit voor beginnende en jonge fokkers ideaal is.
Daar is de Standaard niet voor bedoeld, men moet vol-
doen aan wat deze voorschrijft. De wijze ligt bij fok-
ker/speciaalclub ras. Vandaar ook vele misstanden en 
er zelfs geneticisch onmogelijke zaken in de standaard 
staan.
Dan moet je toch eens op bezoek gaan bij een doorge-
winterde fokker en lid worden van een Speciaalclub.
Maar misschien moet er een soort boekje komen. Waar-
in dit staat
Dat boekje bestaat al, zolang er liefhebbers schrijven 
op internet. Aan jou diegene er uit te filteren, die het 
verhaal vertelt waar je in mee wil gaan. Denk dat deze 
methode beter is en sneller werkt. Leer je ook nog eens 
paar leuke mensen kennen, die de hobby met je delen.
Maar niet iedereen heeft voor die methode de mogelijk-
heden. of weet niet waar te starten. tegenwoordig moet 
alles zo snel en goedkoop mogelijk.
Even zoeken, maar er zitten er tussen die op zelfde golf-
lengte zitten. Al was het maar over 1 onderwerp of in-
teresse.
Ja daarom, doorgewinterd fokker en speciaalclub. Wor-
stel je je sneller doorheen dan texten op internet.
Beginners die mij dieren willen halen voor de fok. Zou 
ik echt wel aan goede dieren kunnen helpen, maar daar 
staat wel een prijs tegenover. En ik kan iedereen helpen 
daarmee maar als men de waarde niet kan geven voor 
deze, zie ik ze graag naar iemand anders gaan of liever 

helemaal niet aan beginnen. Dat is tevens een buffer het 
zijn wel dieren met veel kosten voor de fokker. Mis-
schien dat mensen die dieren willen af moeten stappen 
van het consumerenmodel, dat de huidige maatschappij 
overheerst. Neem de tijd en leer. Dat blijft langer han-
gen dan snel gehaalde info.
Dat is behoorlijk balen. En inderdaad het is nu gemak-
kelijker. Over het verleden kan ik niet oordelen hoe het 
ging. Maar ik probeer wel mee te denken met manieren 
te bedenken. om deze hobby vooruit te helpen.
Toen ik begon had ik ook niemand die me wegwijs 
maakte. Wist duidelijk wel welk ras ik wilde. Bij de 
speciaalclub waar ik veel later lid van werd zag ik geen 
hulp/medewerking. Heb alles zelf aangekocht vaak ook 
buitenland en dan kwamen de vragen van je medeleden 
die ineens dieren wilden van je en € 5,- wilden geven. 
Met geen hulp van hun kant he. Ja vullisbakken. Vind 
een goede en eerlijke en weet welk ras je wil en kan 
houden. Wie weet komen later ook wel enkele fokkers 
bij je die 9 uur willen rijden om een haan hier op te ha-
len. Waar gebeurd. Is wat je er voor over hebt. 
Klopt, helemaal mee eens. Maar nogmaals iemand die 
net begint gaat geen 9 uur rijden
Met voorgekouwde toelichting en uitleg op papieren 
stukje kom je niet vooruit. Je zal moeten zien en voe-
len wat en waar je mee bezig bent. Een stuk theorie, 
kan je helpen en mischien een paar foute probeersels 
voorkomen. Maar hoe het werkt zal je moeten zien. Je 
werkt met en aan beesten. En dat wat je ziet en voelt 
aan een dier is maar klein deel van alle eigenschappen 
van een dier. Dan maakt de natuur het nog leuker , door 
bepaalde eigenschappen mee te geven die elkaar ver-
sterken of juist tegenwerken. Juist daar ben je ervaring 
nodig, van jezelf of een ander. Maar begin dan ook niet 
over veranderingen terwijl je er weinig van weet. Heb 
je de Standaard al aangeschaft/gelezen? Je stelt vragen 
en krijgt antwoord en ook waarom. Ga je daar tegen in 
moet wel even eerst weten wat er in staat en hoe. Ken je 
geschiedenis voordat je iets kan veranderen!! 
Met inzet en enthousiasme zal je het moeten doen. Goe-
de dieren en goede raad worden je gegund. Kan je niet 
kopen.
Ik heb alleen aangegeven dat hetzelfde op een andere 
manier misschien beschreven moet worden. Toen ik be-
gon had ik ook de Rasstandaard. Moest ik soms ook 
even kijken naar wat er bedoeld werd. Nu begrijp ik 
het. Maar als ik bij ons op school rondloop en dan aan 
mensen vraag om bijv. van een caviaras de punten door 
te nemen begrijpen die ook niet alles wat hierin staat
A. begrijpend lezen (zwak punt op veel scholen) 
B. Vakmanschap C. Ervaring?
En ik weet je kan dieren niet in theorie beschrijven. En 



geloof me dat ik daar al ervaring mee heb. Maar met 
het beschrijven van de rassen die kenmerkend zijn met 
toelichting op de belangrijkste punten, eventueel tips en 
misschien wel een soort database met fokkers waar je 
terecht kan voor informatie/vragen.
Wat je hier beschrijft is de speciaalclub. En zelfs die 
zijn soms beperkt in informatie. Tevens is er niet van 
ieder ras een speciaalclub
Kom ik weer terug op inzet. Leden maken speciaalclub. 
Mischien meer inzet??? Een club of vereniging is een 
totaal van alle leden, geen eenrichtingverkeer maar ha-
len en brengen samen.
Het idee was ook om te zorgen dat er voor de beginnen-
de fokkers meer informatie komt. Zodat deze met een 
goede basis kunnen beginnen en bijleren in de praktijk/
ervaring (eigen ervaring/mede fokker ervaringen)
Wat jij nu allemaal stelt, vind je antwoord bij de Stan-
daard Commisie, die vinden het duidelijk genoeg, heb-
ben een hele hoge pet op over de kennis van de Speciaal-
clubs. Wij zijn maar fokkers en de fokkers die helemaal 
niet kunnen begrijpen wat een speciaalclub uitlegt/kan 
doen, stappen uit de speciaalclub zoals ik zelf b.v.  
Zoveel vrijwilligers met kennis van zaken en de kunst 
van het schrijven van een leesbaar stuk beheersen vind 
je niet. Vandaar een ideaalbeeld (de standaard, vaak nog 
overgenomen van het land van origine). En daaronder 
speciaalclubs al dan niet ras of rasgroep gebonden. En 
lokale verenigingen. Ook daar zit veel kennis en good-
wil om minder ervaren liefhebbers verder te helpen. 
Een keurmeesterskorps, die enthousiaste mensen ook 
verder helpen. Maar een afhaalluik voor al je antwoor-
den??? Dan blijf je op het internet dwalen.
Samengevat, wat ik bedoel is dat er misschien meer 
informatie verstrekt moet worden via fokkers, speci-
aalclubs, lokale clubs/verenigingen, shows, fokkersbla-
den. etc. etc. voor beginnende fokkers. En er staat veel 
op internet. Maar of alles daadwerkelijk klopt is maar 
de vraag. Ik hoef maar iets te zetten en vijf mensen ne-
men het aan voor waar en het klopt. En ik ken gevallen 
dat het waar is en dat die informatie door heel de wereld 
gebruikt wordt. 
Daar sluit ik me aan als beginnende fokker, die in een 
kleur fokt wat voor nu bij geen enkel ras voorkomt. En 
deze zo geklungeld heeft dat ik de enige ben tot nu, die 
deze erkend heeft gekregen. Waardoor deze kleur in de 
boeken als Nederlandse kleur staat. En Europees erkend 
waardoor iedere Europese fokker die deze kleur wil fok-
ken zal moeten voldoen aan mijn kleur en beschrijving. 
Toen ik begon met Papillons te fokken kon ik over dit 
ras heel weinig vinden en waren er ook weinig fokkers 
die ook niet alles prijs wilden geven. 
Er zijn voldoende dertigers die de hobby nieuw leven 
kunnen inblazen. Die hebben ook de thuissituatie en de 

Het licht van de schijnwerpers van Nieuwsbulletin 
van FokkersPlatform verdringt de duisternis rondom 
het bestuur van KLN. Zou de gevangen gehouden vre-
desduif zijn vrijheid krijgen?

financiën om actief fokker te worden. Ik ben zelf 36 en 
ook sinds 3 jaar weer begonnen. KLN moet alleen af 
van de bureaucratie en moet willen veranderen. Helaas 
wil men dat (nog) onvoldoende.
Ik irriteer mij bijvoorbeeld bijzonder aan het verplichte 
lidmaatschap bij een locale vereniging en verplichte 
abonnement op Kleindoermagazine.
Verplicht vind ik niet zo erg maar ik zou het kunnen 
waarderen als de contributie door 2 gaat, al moet het 
dan met 6x KM per jaar, ik hoor toch al dat ze oude 
verhalen uit de kast moeten halen om het blad te vullen.
Iedereen zeurt maar constant over die contributie. Als 
die paar euro per maand (want daar komt het op neer 
als je het door 12 deelt) het probleem is dan snap ik niet 
waar iedereen zijn voer van betaalt....
Bij de meeste is dat een veelvoud en er gaat bij veel 
liefhebbers ook nog veel voer overstuur.......
Hobby mag geld kosten. Ben je het niet eens met de 
gang van zaken, dan moet je je zelf afvragen of de hob-
by nog wel geschikt voor je is. 
Ik persoonlijk kijk niet naar de kosten. Het is immers 
mijn hobby... en die mag geld kosten
Bij al zulke hobby's hoort ook een krantje en andere 
verplichtingen, dat weet je als je er aan begint.
Mee eens! Hokken vol, en maar jammeren dat alles 
zoooo duur is!!
Het gaat niet om het geld, maar om het principe.
Heb je toch de verkeerde hobby gekozen...
Het lidmaatschap van een plaatselijke vereniging levert 
meer voordelen dan nadelen, denk eens aan enten, rin-
gen, gezamelijk insturen, elkaars dieren verzorgen, gra-
tis goede raad enz. enz. en dat kost bijna niets......
Als het zoveel voordelen heeft, waarom dan verplicht 
stellen??? Laat ieder de keus.



directe democratie en transparantie!

Het HB
- had adequaat op signalen van haar leden met betrek - 
 king tot RHD(2) kunnen anticiperen
- had de RHD(2)-problematiek op tijd en actief in kaart  
 kunnen brengen 
- had eerder kunnen overleggen met de UvU, vaccinfa - 
 brikanten danwel DA-organisatie(s) met betrek- 
 king tot RHD(2)
- had in het afgelopen jaar met betrekking tot RHD(2)  
 informatie bij haar leden in kunnen winnen wat  
 de wensen waren
- had met betrekking tot RHD(2) eerder besluiten kun- 
 nen nemen en beleid kunnen ontwikkelen 

(Dit is, hoewel te laat, sinds 5 augustus in uitvoering)

Maar er is nog veel meer te doen voor het HB...
Een ‘to do’-lijstje voor het HB met items in 
willekeurige volgorde. Het HB kan/moet:
- door inventarisering op de voet volgen hoe groot de schade 
 is doordat fokkers stoppen of minder inzenden door 
 het moeten enten tegen RHD(2)

Hoe groener... hoe beter!

- haar financiën op orde brengen
- NKP BV onder scherpe controle brengen
- de leden over 2015 en voor 2016 en 2017 financieel trans- 
 parant uitsluitsel geven over baten en vooral lasten

- een digitale nieuwsbrief voor de leden ontwikkelen/laten ontwik-
 kelen
- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine 
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen
- de reglementen op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Geschillen en 
 Juridische Zaken gaat functioneren

- NKP BV onder scherpe controle brengen
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar fraude en corruptie 
 bij NKP BV vanaf 2011
- de leden een exploitatie-overzicht van BoerenVee geven
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en wandel 
 van het HB vanaf 2011
- de lopende fraudezaak (NKB) na ca. 10 jaar eens met een voor   
 de leden positief financieel resultaat afsluiten
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijkheden   
 in overeenstemming brengen
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan voeren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter 
 ontwikkelen
- de FB pagina Kleindierplaza op orde brengen en onderhouden
- stoppen met censuur in Kleindier Magazine
- stoppen met censuur op de website van KLN
- meer energie in de poging tot fusie met de NBS steken
- door de ALV aangenomen voorstellen die in strijd zijn met de   
 statuten herroepen
- de organisatie(schijven)structuur in het kader van meer directe 
 democratie her-ijken
- het stemgedrag van de afgevaardigden in de ALV per vereniging 
 publiceren
- voor vacatures in het HB open sollicitatieprocedures instellen
- HB-leden per jaar ‘afrekenen’ op de resultaten van hun  
 functioneren
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een haalbare optie is

Voorlopig moeten we er nog van uitgaan dat door de bezetting 
het HB haar taak qua kennis en kunde (nog) niet aankan. 

 houdt in het belang van alle fokkers en lief-
hebbers kritisch een vinger aan de pols, in de verwachting dat 
deze lijst binnen korte tijd helemaal ‘groen’ zal zijn geworden.

Met elkaar naar
- de ICT op orde (laten) brengen

(Inzake vogelgriep informeert KLN op haar website sinds 22 november de leden. 
Daardoor is sinds Nieuwsbulletin 2016 - 4 van 7 augustus één punt groen geworden) 


